

English version follows the Chinese one.

[改期及重新登記] 《但願人長久》電影欣賞 + 影後座談會 (2024 年 3 月 21 日)

(不適用於交換生及不須修讀 GESC1000 的同學，詳情請查閱 CUSIS 系統)

各位逸夫書院的同學：

為遷就嘉賓行程，原訂於 2024 年 2 月 20 日 (星期二) 的書院聚會 - 《但願人長久》電影欣賞 + 影後座談會，將改為 2024 年 3 月 21 日 (星期四) 晚上 7 時至 10 時於邵逸夫堂舉行，有興趣參與的同學可於[登記及出席系統 \(RAS\)](#)預留門票。

而已登記 2 月 20 日場次的同學，請**重新登記**新的場次或其他書院聚會，確保於今學期出席 3 次書院聚會。

如有查詢，請於辦公時間聯絡我們（電郵：shaw-assembly@cuhk.edu.hk / 電話：3943 7363）。

逸夫書院

[Rescheduling and Re-registration] “Movie watching Fly Me to the Moon + post-screening sharing” (21 March 2024)

(NOT applicable to exchange students and students who have not been pre-assigned for GESC1000, please check your course list at CUSIS)

Dear Students of Shaw College,

To accommodate the schedule of our guest, the College Assembly – “**Movie watching Fly Me to the Moon + post-screening sharing**” originally scheduled for 20 February 2024 (Tuesday) will be rescheduled to **21 March 2024 (Thursday) from 7pm to 10pm at Sir Run Run Shaw Hall**. Interested students can reserve tickets through the [Registration and Attendance System \(RAS\)](#).

For students who have registered for the College Assembly on 20 February, please kindly **re-register for the new date** or choose another College Assembly to ensure attendance at **3 College Assemblies** this term.

For enquiries, please contact us during office hours (Email: shaw-assembly@cuhk.edu.hk / Tel: 3943 7363).

Shaw College